



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ ວັນອາທິດ ທີ 21 ມິກຣາ 2018 (1-21-2018)

ຂ້າພະເຈົ້າຖືກສ້າງຂຶ້ນມາຢ່າງມະຫັສຈັນ

ມີສິ່ງໃດແດ່ທີ່ທ່ານສ້າງຂຶ້ນມາດ້ວຍມືທ່ານເອງ ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ທຸກຊີວິດມີຄ່າ ລວມທັງຊີວິດຂ້າພະເຈົ້າ.

ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ໃນຖານະທີ່ເປັນພິລເມືອງຂອງໂລກສມັຍໃໝ່, ພວກເຮົາມັກເສຣີພາບໃນການເລືອກຂອງເຮົາ. ມັນເປັນຄວາມຈິງ ເຖິງແມ່ນເຮົາກໍາລັງເລືອກຮ້ານອາຫານແຫ່ງນຶ່ງ, ເຄື່ອງນຸ່ງຊຸດນຶ່ງ, ຫຼືບຸກຄົນນຶ່ງຊຶ່ງເຮົາຈະໃຊ້ຊີວິດຮ່ວມດ້ວຍກໍເຊັ່ນດຽວກັນ. ບໍ່ມີໃຜດອກຈະມັກຖືກບັງຄັບໃຫ້ເຮັດສິ່ງນຶ່ງສິ່ງໃດ. ພວກເຮົາມັກເສຣີພາບຂອງເຮົາ ແຕ່ສິດເສຣີພາບມີຂອບເຂດຈຳກັດຂອງມັນ.

ໃນເດືອນ ມິກຣາ ວັນທີ 22 ປີ 1973, ສານສູງສຸດໄດ້ຮັບຮອງເອົາເສຣີພາບຕ່າງໆ ລວມທັງເສຣີພາບໃນການທໍາແຫ້ງ. ຫຼາຍຄົນໄດ້ຖືເອົາສິ່ງນີ້ເປັນເສຣີພາບເພື່ອການເລືອກ, ໃນຂະນະທີ່ຜູ້ອື່ນຕໍາໜິວ່າເປັນໃບອະນຸຍາດໃຫ້ທໍາລາຍຊີວິດ. ຈຸດສຸມຂອງການໂຕ້ຖຽງນີ້ແມ່ນແນໃສ່ເດັກທາຣິກ ເດັກທີ່ຍັງບໍ່ທັນເກີດກໍມີຄ່າຢ່າງໃດຢ່າງນຶ່ງ.

ແລ້ວ ແມ່ນໃຜເປັນຜູ້ມອບຄຸນຄ່າໃຫ້? ບໍ່ແມ່ນຜູ້ຊົງສ້າງເຮົາມາບໍ່? ຖ້າທ່ານເຄີຍສ້າງບາງສິ່ງບາງຢ່າງຂຶ້ນມາດ້ວຍມືທ່ານເອງ, ທ່ານຈະເປັນຜູ້ວາງຄ່າຂອງວັດຖຸ ຫຼືໂຄງການນັ້ນ. ມັນສໍາຄັນ ແລະມີຄຸນຄ່າຕໍ່ທ່ານ, ເຖິງແມ່ນຄົນອື່ນຈະບໍ່ເຫັນຄຸນຄ່າຕາມທີ່ເຮົາເຫັນກໍຕາມ. ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງສ້າງເຮົາເຫັນເຮົາມີຄ່າສູງຄຸນຄ່າທີ່ຄົນອື່ນອາດບໍ່ຖືເປັນເລື່ອງສໍາຄັນ ຫຼືບໍ່ໃສ່ໃຈກໍຕາມ ແຕ່ທຸກຄົນສໍາຄັນ. ແມ່ນພວກເຮົາຖວາຍກຽດແດ່ພຣະເຈົ້າ ເວລາທີ່ເຮົາຫຼິງເຫັນຄຸນຄ່າຂອງຊີວິດຕັ້ງດຽວກັນກັບທີ່ພຣະອົງເຫັນ.

ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າແນວໃດ : (ເບິ່ງຕາມຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3)

ການສຶກສາພຣະຄໍາພີ

1. ເພງສັຣເສີນ 139:1-6 :

¹ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະອົງໄດ້ກວດເບິ່ງຂ້ານ້ອຍ ແລະຮູ້ຈັກຂ້ານ້ອຍດີ. ² ພຣະອົງຊົງຮູ້ຈັກທຸກຢ່າງທີ່ຂ້ານ້ອຍເຮັດ ເຖິງວ່າຢູ່ໄກແສນໄກພຣະອົງກໍຍັງເຂົ້າໃຈຄວາມນິກົດຂອງຂ້ານ້ອຍ. ³ ພຣະອົງຊົງເຫັນຂ້ານ້ອຍໃນເວລາທີ່ຂ້ານ້ອຍກໍາລັງເຮັດວຽກ ຫຼືພັກຜ່ອນ ພຣະອົງຮູ້ຈັກການກະທໍາທຸກຢ່າງຂອງຂ້ານ້ອຍ. ⁴ ແມ່ນວ່າກ່ອນຂ້ານ້ອຍຈະເວົ້າພຣະອົງກໍຮູ້ລ່ວງໜ້າແລ້ວວ່າຂ້ານ້ອຍຈະເວົ້າຫຼັງ. ⁵ ພຣະອົງຊົງສະຖິດຢູ່ອ້ອມຂ້າງອ້ອມແອວຂ້ານ້ອຍ ພຣະອົງຊົງຄຸ້ມຄອງຂ້ານ້ອຍດ້ວຍອໍານາດຂອງພຣະອົງ. ⁶ ຄວາມຮູ້ຂອງພຣະອົງມີເຫຼືອຫຼາຍ ຈົນຂ້ານ້ອຍບໍ່ສາມາດເຂົ້າໃຈໄດ້ ຊຶ່ງເປັນການເລິກລັບທີ່ສຸດທີ່ຂ້ານ້ອຍຈະເຂົ້າໃຈໄດ້.

ເພງສັຣເສີນ 139 ສະແດງໃຫ້ເຮົາເຫັນວ່າພຣະເຈົ້າເປັນໃຜ ໃນຄວາມສັມພັນກັບສິ່ງຊົງສ້າງຂອງພຣະອົງ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ຊົງເປັນພຽງຜູ້ນິຣະມິດສ້າງຂອງເຮົາ ແຕ່ພຣະອົງຊົງເປັນພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງຮູ້ຈັກເຮົາຢ່າງໃກ້ຊິດ ແລະເຫັນຄຸນຄ່າ

ເຮົາຄົບຖ້ວນ. ພວກເຮົາດຳລົງຢູ່ໃນວັດທະນະທັມບ່ອນພວກເຮົາເຄີຍຊຸກເຊື້ອງ. ພວກເຮົາປົດບັງຜູ້ທີ່ເຮົາເປັນຢ່າງແທ້ຈິງ, ແລະປົດບັງສິ່ງເຮົາຄິດແທ້ຈິງ. ພວກເຮົາຄວບຄຸມຢູ່ເບື້ອງຫຼັງໜ້າທີ່, ເບື້ອງຫຼັງເວທີ, ເບື້ອງຫຼັງບຸຄະລິກຂອງເຮົາ. ພວກເຮົາຊຸກເຊື້ອງບາງພາກສ່ວນຂອງຊີວິດເຮົາທີ່ເຮັດໃຫ້ເຮົາອັບອາຍ ຫຼືສ່ວນທີ່ເຮັດໃຫ້ເຮົາເສັ້ງໜ້າເສັ້ງຕາໄວ້. ພວກເຮົາຊຸກເຊື້ອງຂ່າວທີ່ສັງຄົມໂພສ ແລະຮູບພາບທີ່ໂພສໄວ້ເບື້ອງຫຼັງ, ພະຍາຍາມສະແດງໃຫ້ໂລກເຫັນພາບພົດຕາມທີ່ເຮົາຢາກໃຫ້ເຂົາເຫັນ. ພວກເຮົາອາດສາມາດປົກປິດພາກສ່ວນໃດພາກສ່ວນນຶ່ງຂອງເຮົາເອງຈາກໂລກອ້ອມຮອບເຮົາໄດ້, ແຕ່ເພງສັອເສີນ 139 ໄດ້ບອກແຈ້ງວ່າພວກເຮົາບໍ່ມີໜ້າກາກອີກ ເມື່ອຂຶ້ນເມືອເຖິງພຣະເຈົ້າ ແລະເຮົາເປັນຢ່າງໃດພຣະອົງກໍເຫັນໝົດ. ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດລີ້ຈາກພຣະເຈົ້າ ຫຼືເກັ່ງກ່ອມໃຫ້ພຣະອົງເຊື່ອວ່າເຮົາເປັນສິ່ງໃດສິ່ງນຶ່ງທີ່ເຮົາບໍ່ໄດ້ເປັນແທ້ຈິງ. ພຣະອົງໄດ້ຄົ້ນພົບເຮົາ ແລະຮູ້ຈັກເຮົາດີ.

- ພຣະເຈົ້າຮູ້ຈັກພວກເຮົາດີຍິ່ງກວ່າພວກເຮົາຮູ້ຈັກພວກເຮົາເອງ. " ທ່ານເຂົ້າໃຈຄວາມຄິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າຈາກບ່ອນໄກໆ." ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ບູກຝັງຄວາມຄິດໃນສມອງຂອງເຮົາ, ແຕ່ພຣະອົງເຂົ້າໃຈສິ່ງທີ່ພວກເຮົາກຳລັງຄິດຢູ່.
- ພຣະເຈົ້າຮູ້ສິ່ງທີ່ເຮົາຈະເຮັດກ່ອນທີ່ເຮົາເຮັດ. "ພຣະອົງຊົງເຫັນຂ້ານ້ອຍໃນເວລາທີ່ຂ້ານ້ອຍເຮັດວຽກ ຫຼືພັກຜ່ອນ; ພຣະອົງຮູ້ຈັກການກະທຳທຸກຢ່າງຂອງຂ້ານ້ອຍ ແມ່ນວ່າກ່ອນຂ້ານ້ອຍຈະເວົ້າ ພຣະອົງອົງກໍຮູ້ລ່ວງໜ້າແລ້ວ." ພວກເຮົາບໍ່ອາດເຮັດສິ່ງໃດໃຫ້ລອດພົ້ນສາຍພຣະເນດຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້. ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດເຮັດໃຫ້ພຣະເຈົ້າປລາດໃຈໄດ້. ພຣະອົງເຝົ້າຮະວັງທຸກສິ່ງຢ່າງ, ລວມທັງການກະທຳ ແລະ ການປະພຶດຂອງເຮົາແຕ່ລະວັນ.
- ພຣະເຈົ້າຮູ້ທຸກສິ່ງທີ່ເຮົາຈະເວົ້າກ່ອນທີ່ເຮົາຈະເວົ້າ. "ແມ່ນວ່າກ່ອນຂ້ານ້ອຍຈະເວົ້າພຣະອົງອົງກໍຮູ້ລ່ວງໜ້າແລ້ວ." ພຣະອົງເປັນອົງສັບພັນຍູ(ຮອບຮູ້ທຸກສິ່ງ). ຄວາມຈິງນັ້ນຍາກທີ່ຈະເຂົ້າໃຈໄດ້, ແຕ່ບໍ່ມີສິ່ງຈະຢູ່ນອກຄຳຕອບ ແລະ ຄວາມຮູ້ຂອງພຣະອົງ.

ທ່ານມີອາຣົມແນວໃດ ໃນເມື່ອທ່ານອ່ານຂໍ້ພຣະຄຳພີເຫຼົ່ານີ້ ?

ດັ່ງດຽວກັນກັບພຣະຄຣິດ ຮູ້ລ່ວງໜ້າວ່າ ຢູດາຈະທໍຣະຍົດພຣະອົງກ່ອນທີ່ການທໍຣະຍົດຈະເກີດຂຶ້ນຊ້າ (ເບິ່ງ ມັດທາຍ 26:23-25), ພຣະເຈົ້າຮູ້ຄວາມບາບຂອງເຮົາກ່ອນທີ່ເຮົາລົງມືກະທຳບາບເຫຼົ່ານັ້ນ. ເບິ່ງເໝືອນວ່າ ເປັນຕາໜ້າຍ້ານ, ແລະເພື່ອເຫດຜົນດີແທ້. ແຕ່ມັນກໍເຮັດໃຫ້ຄວາມເປັນຈິງທີ່ພຣະເຈົ້າຮັກເຮົາຫຼາຍ ແລະມະຫັສຈັນທີ່ສຸດ. ຄວາມຈິງແລ້ວ ພຣະເຊຊູຮັກເຮົາຫຼາຍທີ່ສຸດຈົນພຣະອົງໄດ້ສະເດັດລົງມາໂຜດພວກເຮົາໃຫ້ພົ້ນ ເຖິງແມ່ນບາບຂອງເຮົາຈະໜາພຽງໃດກໍຕາມ (ເບິ່ງ ໂຢຮັນ 3:16; ໂຣມ 5:8).

2. ເພງສັອເສີນ 139:13-16 :

¹³ ພຣະອົງໄດ້ຊົງສ້າງທຸກໆສ່ວນໃນຕົວຂອງຂ້ານ້ອຍ ແລະ ຊົງປະກອບຂ້ານ້ອຍເປັນຮ່າງຄົນ ເວລາຍັງຢູ່ໃນທ້ອງແມ່.
¹⁴ ຂ້ານ້ອຍສັອເສີນພຣະອົງ ເພາະພຣະອົງຊົງເປັນທີ່ໂຄຣົບຢຳເກງ ທຸກໆສິ່ງທີ່ພຣະອົງຊົງກະທຳນັ້ນ ກໍແປກປລາດ ແລະ ອັສຈັນໃຈ ພຣະອົງຊົງເຂົ້າໃຈໃນຕົວຂ້ານ້ອຍດີ. ¹⁵ ເວລາຂ້ານ້ອຍຢູ່ໃນທ້ອງແມ່ ແລະ ຈະເຣີນເຕີບໂຕຂຶ້ນຢ່າງເລິກລັບ ພຣະອົງຊົງເຫັນກະດູກຂອງຂ້ານ້ອຍປະກອບເຂົ້າກັນ.¹⁶ກ່ອນທີ່ຂ້ານ້ອຍໄດ້ເກີດມາ ພຣະອົງຊົງເຫັນຂ້ານ້ອຍແລ້ວ ມື້ທັງຫຼາຍທີ່ຂ້ານ້ອຍມີຊີວິດຢູ່ ພຣະອົງຊົງບັນທຶກໄວ້ໝົດແລ້ວ ກ່ອນທີ່ມື້ເຫຼົ່ານີ້ໄດ້ບັງເກີດຂຶ້ນມາ.

ຜູ້ຂຽນພຣະທັມເພງສັອເສີນພັນລາຕົວເຮົາດ້ວຍຖ້ອຍຄຳວ່າ: "ສ້າງຢ່າງແປກປລາດ ແລະອັສຈັນ." ໃນພາສາກຣີກຄຳວ່າ "ແປກປລາດ" ແປວ່າການສະແດງອອກເຖິງຄວາມໂຄຣົບ, ຍຳເກງຢ່າງໃຫຍ່ ແມ່ນກະທັ້ງຢ້ານຢາ. ມັນຍຳເຕືອນເຮົາເຖິງຄວາມສັມພັນຂອງເຮົາກັບຜູ້ຊົງນິຣະມິດສ້າງຈັກວານທີ່ຊົງຮິດທານຸພາບສູງສຸດ.

ທ່ານແລະຂ້າພະເຈົ້າຖືກສ້າງຂຶ້ນມາໂດຍພຣະເຈົ້າ, ໃນພຣະລັກສະນະຂອງພຣະເຈົ້າ, ເພື່ອຈຸດປະສົງຖວາຍ

ພຣະກຽດແດ່ພຣະເຈົ້າ. ທຸກຄົນຖືກສ້າງຂຶ້ນມາບໍ່ວ່າຈະເປັນຍິງ ຫຼື ຊາຍ, ໃນທຸກຮູບ ແລະທຸກຂະໜາດ, ດ້ວຍຮູບຮ່າງ ຜິວພັນຕ່າງກັນ, ແລະ ດ້ວຍເຜົ່າພັນທີ່ແຕກຕ່າງກັນ. ແຕ່ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ສ້າງເຮົາໃຫ້ຄ້າຍຄືພຣະອົງທາງດ້ານຮ່າງກາຍ. ພຣະອົງສ້າງເຮົາໃຫ້ໃຫ້ຄ້າຍຄືພຣະອົງທາງດ້ານຈິດວິນຍານ. ແລະນັ້ນແຫຼະເປັນການແປກຜິດ!

ແຖມ, ພວກເຮົາຖືກ "ສ້າງຢ່າງອັດສະຈັນ". ພຣະເຈົ້າສ້າງທຸກຄົນທີ່ຍ່າງຢູ່ເທິງຜືນແຜ່ນດິນໂລກນີ້ໂດຍສະເພາະແຕ່ລະບຸກຄົນ, ແຕກຕ່າງກັນ ແລະແຕ່ງຕັ້ງໄວ້ແລ້ວ. ນັ້ນ ບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າພວກເຮົາຖືກສ້າງຂຶ້ນຢ່າງສົມບູນແບບ ຕາມມາຕະຖານຂອງໂລກ, ເພາະວ່າມາຕະຖານຂອງໂລກບໍ່ສໍາຄັນຫຼັງ. ພວກເຮົາສາມາດໝັ້ນໃຈຕໍ່ການຄ້າປະກັນວ່າເຖິງເຮົາຈະມີປົມດ້ອຍ, ໂຮກພັຍໄຂ້ເຈັບ, ຫຼືຄວາມຫຍຸ້ງຍາກພຽງໃດກໍຕາມ ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກເຮົາ. ພຣະອົງຊົງມີພຣະປະສົງສໍາລັບເຮົາ.

ເມື່ອພວກເຮົາພົບວ່າພັດທະນາຂອງຂ້າພະເຈົ້າຕັ້ງທ້ອງມີລູກຜູ້ທໍາອິດ, ພວກເຮົາບໍ່ລິ້ລໍທີ່ຈະເປັນພໍ່ແມ່. ການຄາດຄະເນລ່ວງໜ້າມັນແທບຈະເຫຼືອທົນ. ວັນລໍຄອຍນັ້ນໃນທີ່ສຸດໄດ້ມາເຖິງ, ພວກເຮົາຄົ້ນພົບຄວາມຮັກຊະນິດໃໝ່ທັງສິ້ນ. ຈາກເວລານາທີແລກນັ້ນເປັນຕົ້ນມາ, ພວກເຮົາກໍຮັກລູກສາວຂອງພວກເຮົາຢ່າງເລິກເຊິ່ງ. ແຕ່ບໍ່ວ່າພວກເຮົາຈະຮັກນາໆບານໃດກໍຕາມ, ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ມີຕໍ່ນາໆກໍໃຫຍ່ກວ່າຫຼາຍ. ແລະ ເຖິງແມ່ນຄວາມຮັກຂອງພວກເຮົາທີ່ມີຕໍ່ນາໆໃນຕອນສາຍຕາທີ່ແນມເຫັນນາໆຄັ້ງແລກຈະມາກມາຍພຽງໃດກໍຕາມ, ມັນອັດສະຈັນໃຈເມື່ອລະນຶກຢ້ອນໄປວ່າຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າຍິ່ງໄກກວ່ານັ້ນຫຼາຍເທົ່າ.

ມີຄົນບາງພວກເຊື່ອວ່າຊີວິດເລີ່ມຈາກວັນທີ່ເດັກເກີດມາ, ແຕ່ຜູ້ຂຽນເພງສັຣເສີນບົດ 139 ໄດ້ຮະບາຍສີຮູບພາບທີ່ແຕກຕ່າງ. ກ່ອນທີ່ສ່ວນຕ່າງໆຂອງຮ່າງກາຍຂອງທ່ານຈະປະກອບເຂົ້າກັນຢ່າງສົມບູນ, ທ່ານໄດ້ກາຍເປັນບຸກຄົນຜູ້ນຶ່ງແລ້ວໃນສາຍພຣະເນດຂອງພະເຈົ້າ.

- "ກ່ອນເຮົາໄດ້ເຮັດໃຫ້ເຈົ້າເປັນຕົວຕົນຢູ່ໃນທ້ອງແມ່ເຮົາໄດ້ເລືອກເຈົ້າໄວ້ແລ້ວ ກ່ອນເຈົ້າເກີດເຮົາໄດ້ແຕ່ງຕັ້ງເຈົ້າເປັນຜູ້ບໍລິສຸດແລ້ວ" (ເຢເຣມີຍາ 1:5).
- " ຊົນຊາດທ່າງໄກເອີຍ ຈົ່ງຟັງຂ້າພະເຈົ້າ ຄືພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງເລືອກເອົາຂ້າພະເຈົ້າຕັ້ງແຕ່ຢູ່ໃນທ້ອງແມ່ແລະຊົງແຕ່ງຕັ້ງໃຫ້ເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ" (ເອຊາຍາ 49:1).

ບໍ່ມີຄ່າອັນໃດສູງກວ່າການຖືກຮັບຮູ້ ແລະການຖືກຊົງຮັກໂດຍພຣະເຈົ້າ. ຂ່າວປະເສີດບົດທີ່ອັດສະຈັນຂອງພຣະຄໍາພີແມ່ນຕອນທີ່ພຣະເຈົ້າຮູ້ຈັກເຮົາ ແລະຮັກເຮົາ ກ່ອນທີ່ພວກເຮົາເກີດມາດ້ວຍຊ້າ!

ຢູ່ບ່ອນໃດໃນວັດທະນະທັມຂອງທ່ານທີ່ ພວກເຮົາເຫັນຊີວິດຖືກລົດຄຸນຄ່າ ຫຼື ບໍ່ໃຫ້ການນັບຖື ?

3. ເພງສັຣເສີນ 139:17-18 :

¹⁷ ພຣະເຈົ້າຂ້າ ຂ້ານ້ອຍເຂົ້າໃຈຍາກໃນຄວາມຄິດຂອງພຣະອົງ ແລະຄວາມຄິດນີ້ມີຫຼາຍຢ່າງທີ່ສຸດ¹⁸ ຖ້າວ່າຂ້ານ້ອຍສາມາດນັບຄວາມຄິດນີ້ໄດ້ ມັນຈະຕ້ອງມີຫຼາຍກວ່າເມັດດິນຊາຍ ເມື່ອຂ້ານ້ອຍຕື່ນຂຶ້ນ ຂ້ານ້ອຍກໍຍັງຢູ່ນໍາພຣະອົງ.

ພຣະທັມບົດນີ້ສນັບສູນຄວາມຈິງທີ່ວ່າຊີວິດເຮົາຖືກນັບແລ້ວ ?

ຂ້າພະເຈົ້າເປັນແຟນກິລາເບສບອລຜູ້ຍິ່ງໃຫຍ່ຜູ້ນຶ່ງເຕີບໃຫຍ່ຂຶ້ນ, ແລະນັກກິລາທີ່ຂ້າພະເຈົ້າມັກຫຼາຍນັ້ນແມ່ນ George Brett. ມື້ນຶ່ງຄອບຄົວຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ໄປແຈ້ງເຂົ້າໂຮງແຮມສອງສາມຊົ່ວໂມງກ່ອນເກມ, ແລະແມ່ນໃຜທີ່ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນຢູ່ໃນທ້ອງໂຖງ? George Brett !

ຂ້າພະເຈົ້າປະພໍແມ່ ແລ້ວຢ່າງຂຶ້ນເມື່ອແລະເວົ້າວ່າ: "ທ່ານ ບເຣັດ, ຂ້າພະເຈົ້າເປັນແຟນທ່ານຜູ້ນຶ່ງ. ຂໍສະແດງຄວາມຍິນດີນໍາ ການຕີ 3,000 ຄັ້ງ ແລະ ໂຮມຮັນ 300 ຄັ້ງ ແລະ ເປັນນັກກິລາຜູ້ດຽວທີ່ຂຸນະຄອງຕໍາແໜ່ງ ໄມ້ຄ້ອນ

(Batting Title)ເຖິງສາມທົດສະວັດຕິດຕໍ່ກັນ..." ຂ້າພະເຈົ້າອວດຕົວ, ແຕ່ໃນອະໄວຍາກາງການບັລຍາຍທຸກສິ່ງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ກ່ຽວກັບເພິ່ນນັ້ນ, ຈອດ ບເຣັດ ພຽງແຕ່ຍ່າງໜີໄປເສີຍ. ຂ້າພະເຈົ້າຍັງບໍ່ທັນໄດ້ຂໍອອດລາຍເຊັ່ນຂອງເພິ່ນຊື່. ມັນເຮັດໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເສັຽໃຈຢ່າງໜັກ !

ພໍ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າໃຫ້ຄໍາປຶກສາແກ່ຂ້າພະເຈົ້າ ແລະພະຍາຍາມອະທິບາຍ, ໂດຍກ່າວວ່າ: "ພໍ່ຮູ້ວ່າລູກຮັກ ຈອດ ບເຣັດ ຫຼາຍ ແລະຮູ້ຈັກກ່ຽວກັບເພິ່ນຫຼາຍ, ແຕ່ລູກຄວນສໍານຶກວ່າ: ຈອດ ບເຣັດ ບໍ່ຮູ້ຈັກລູກ."

ຄວາມສັມພັນຂ້າງດຽວໜ້ອຍໜັກຈະເປັນໄປໄດ້. ຍ້ອນເຫດຜົນນັ້ນ, ຄວາມສັມພັນອະໄວຍາກາງເຮົາກັບພະເຈົ້າຈຶ່ງຖືກສ້າງຂຶ້ນມາໃຫ້ເປັນສອງຂ້າງ.

ພະເຈົ້າຮູ້ຈັກເຮົາ. ພະອົງຮູ້ຈັກທຸກສິ່ງກ່ຽວກັບເຮົາ ແລະ ພະອົງຮັກເຮົາ. ໃນທາງດຽວກັນ, ພະອົງຢາກໃຫ້ເຮົາຮູ້ຈັກພະອົງ. ພະອົງຕາມຫາເຮົາຕັ້ງແຕ່ຕົ້ນ, ແລະພະອົງຢາກໃຫ້ເຮົາຕາມຫາພະອົງ. ຄວາມເຫັນນີ້ອາດເຮັດໃຫ້ຕົ້ນຕັ້ນໃຈ ການຮູ້ຈັກກັບພະເຈົ້າ, ພະຜູ້ສ້າງສວັນ ແລະແຜ່ນດິນໂລກ. ສິ່ງທັງປວງນີ້, ພະເຈົ້າຊົງອີງຕາມຂົດຄວາມຮັບຮູ້ຂອງເຮົາ. ເຫດສັນນັ້ນ ດາວິດຈຶ່ງວາດພາບເຫັນຄວາມຮູ້ນັ້ນເປັນສິ່ງທີ່ "ມີຄ່າ." ເພິ່ນໄດ້ຄໍາທີ່ໝາຍຄວາມວ່າ "ໜັກ" ຫຼື "ມີຄ່າ". ດາວິດເຂົ້າໃຈຄວາມຄິດຂອງພະເຈົ້າເປັນສິ່ງທີ່ມີນ້ຳໜັກ ແລະມີຄ່າສູງ.

ຂໍ້ 18 ເອີ້ນເຖິງການຕື່ນຂຶ້ນ, ຊຶ່ງອາດອ້າງເຖິງການເປັນຄົນຂຶ້ນມາຈາກຕາຍກໍອາດເປັນໄປໄດ້. ກ່ອນໜ້ານີ້, ດາວິດປະລາດໃຈທີ່ຄວາມຮູ້ຈັກກ່ຽວກັບພະອົງຈາກສິ່ງທີ່ເກີດຂຶ້ນກັບຊີວິດຂອງເພິ່ນເອງ. ແລະດຽວນີ້ ດາວິດສັງເກດເຫັນວ່າ ເຖິງແມ່ນບັນປາຍ "ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າເປັນຄົນຂຶ້ນມາ" ເພິ່ນຍັງຢູ່ກັບພະເຈົ້າ. ຄໍາຖືແລງນີ້ ໝາຍເຖິງຄວາມສັມພັນນິຮັນ. ເມື່ອເຮົາຫວັງເພິ່ງພະເຈົ້າດ້ວຍການນະມັສການ ແລະດ້ວຍຄວາມໂຄຣບຍໍາເຖາງກໍເພາະວ່າພະອົງຮູ້ຈັກ ແລະໃຫ້ຄຸນຄ່າເຮົາ, ການຕອບຂອງເຮົາກໍແມ່ນການເຂົ້າໃນຄວາມສັມພັນກັບພະອົງ. ໂດຍການວາງໃຈໃນພະເຈົ້າ, ພວກເຮົາສາມາດເວົ້ານໍາ ດາວິດວ່າ, "ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າຕື່ນຂຶ້ນ, ຂ້າພະເຈົ້າຍັງຢູ່ກັບພະອົງ."

ການກະທໍາອັນໃດທີ່ພວກເຮົາຈະເຮັດເພື່ອສະທ້ອນຄວາມເຊື່ອຂອງເຮົາໃນຄຸນຄ່າຊີວິດຂອງມະນຸດທຸກຄົນ ?

ນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດ

ຊີວິດຂອງທ່ານສໍາຄັນ. ທ່ານຮັບປະກັນໄດ້ຢ່າງໃດວ່າຄວາມຈິງເຮັດໃຫ້ແຕກຕ່າງໃນຊີວິດທ່ານອາທິດນີ້? ຈົ່ງພິຈາລະນາທາງເລືອກຕໍ່ໄປນີ້:

- **ອະທິຖານເພື່ອຊີວິດ.** ອະທິຖານຂໍໃຫ້ຕາຂອງຜູ້ຮ່າງກົດໝາຍ, ຜູ້ພິພາກສາ, ແລະຜູ້ນໍາການເມືອງຈະຖືກເປີດເບິ່ງຄວາມຈິງວ່າ ທຸກໆຊີວິດຖືກສ້າງຂຶ້ນດ້ວຍພະເຈົ້າ ທຸກໆຊີວິດມີຄ່າ.
- **ທ່ອງຈໍາ.** ຈົ່ງທ່ອງຈໍາ ເພງສັຣເສີນ 139:13-14. ຈົ່ງໃຫ້ຂໍ້ພະທັມເຫຼົ່ານີ້ຝັງຢູ່ໃນຄວາມຄິດ ແລະໃນໃຈທ່ານເພື່ອກະຕຸ້ນໃຫ້ທ່ານເຫັນທ່ານເອງ ແລະ ເຫັນຄົນອ້ອມຂ້າງທ່ານຢ່າງໃດ?
- **ຈົ່ງອາສາສັມັກ.** ຈົ່ງສລະໜຶ່ງຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດເພື່ອຮັບໃຊ້ໃນສູນຄຣິສຕຽນຄົນຖືພາໃນທ້ອງຖິ່ນ, ບ້ານພັກຄົນບໍານານ, ຫຼືການຮັບໃຊ້ພວກມີຄວາມຕ້ອງການເປັນພິເສດ. ຊ່ອຍໃຫ້ຜູ້ອື່ນເຫັນຄວາມຈິງໃນ ເພງສັຣເສີນ 139 ວ່າ ທຸກໆຊີວິດ ລວມທັງຊີວິດຂອງເຂົາ ມີຄ່າ.

ອິສະພາບແມ່ນຫຼັກທັມທີ່ມີຄ່າ. ແຕ່ມະນຸດມີຄ່າແພງ. ທຸກໆຊີວິດຖືກສ້າງຂຶ້ນຢ່າງປະລາດໂດຍພະເຈົ້າໃນພະລັກສະນະຂອງພະເຈົ້າ, ຊຶ່ງເຮັດໃຫ້ຊີວິດມະນຸດທຸກຄົນມີຄຸນຄ່າສູງສົ່ງ.

ອຸປຸຸມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ www.lsb.org ໂດຍ PSI